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Broj: UV-l-1i21

Dubrovnik,1l.2.202l.

sa sjednice UPravnog rijeda

9,00 sati.

ZAPISNIK

Dubrovackih muzeja odrZane ll'2'2021' godine' s podetkom u

Prisutni:
Tondi Danidi6, Predsjednik UV
Martina Brkovi6, dlan UV
Katija Miljkovi6, dlan UV
AnaKaznadid Skuri6, dlan UV
Pero Knego, dlan UV
Julijana Anti6 Brautovi6, ravnateljica

Almina Kaci6, pomo6nica ravnatelja za financijske poslove

Veljko Ani6, kao zaPisnidar

Prclazise na utvrdivanje dnevnog reda'

predsjednik Upravnog vijeda za danasnju sjednicu predlaze sljede6i dnevni red'

1. Usvajanje izvieltao izvr5enju programa tada 2a 2020'

2. Usvajanje financijskog izuje56a 2a2020'

3. OonoSen3e odluke o raspodjeli vi5ka poslovanja

4. Razno

UV jednoglasno prihv ala ptedloLeni dnevni red'

Prclazi se na dnevni red.

Ad.l. Ravnateljica ukratko obrazlaaeizvjes6e o radu koje su dlanovi uv dobili u pisanom

obliku u pripremi danaSnje sjednice'

predsjednik uv konstatira da je zbog ekonomske situacije vezane uz epidemiju covlD-l9

prosla godina bila teska, ali da se i u tim uvjetima, po njegovom misljenju' dosta toga

napravilo.

s obzirom da nema darjnjih pitanja niti koment arauveziizvjes6a predsjednik zakliuduje ovu

todku dnevnog reda i siavl.la oOtut<u o usvajanju na glasovanje'

ZAKLJUCAK: UV je{noglasno donosi odluku kojom usvaia izvje56e o izvrsenju pfograma

radaza2020.

Stranica 1 / 3



m*f,'m I DUBRoVACKT MUZEJT

WV& &il O I nuanOVNIK MUSEUMS
I Pred Dvorom 3 | T +385 tU20321497
lDubrovnik I F +385101203n096

Prelazi se na drugu todku dnevnog reda.

Ad.2. Predsjednik UV konstatira da je sav materij alvezan
dostavljen UV u pripremi sjednice.
S obzirom na to da je u rnaterijalima sve navedeno, dlanovi
pitanja niti komentare.

uz ovu todku dnerrnog reda

UV nemaiu potrebe za dodatna

ZAKLJUCAK: LfV jednoglasno usvaja financijsko izvje5de 2a2020.

Prelazi se na treiu todku dnevnog reda.

Ad.3. Predsjednik UV istide daje UV dostavljen na odludivanje prijedlog o raspodjeli vi5ka

poslovanja koji je utvrden na kraju 2020. i to na nadin da se 200.000,00 kuna raspodrleli za

pla6e zaposlenih, 1.976,90 kuna namjenskih sredstava zarestauracijtt,33.997,90 kuna za

nabavu suvenira i namirnica za samoposluZne aparate.

Napominje da je prije ovakvog prijedloga raspodjele viSka konzultiran i Grad Dubrovnik.

Ravnateljica dodaje da su Dubrovadki muzeji dobili nalog od Grada da vedinu prenesenog

vi5ka utro5e na tro5kove administracije i upravljanja i da slijedom toga u tom iznosu povuku
manje sredstava iz gradskog proraduna. 1.976,90 kuna je iznos koji muzejima ispla6uje

Sagrada d.o.o. temeljem ugovora o posudbi predmeta. Ovdje se radi o namjenskim sredstvima

zarestauraciju. Iznos od33.997,90 kuna je rasporeden zanabavu suvenira inamimicaza
samoposluZne aparuteje rasporeden kako bi se mogao nabaviti potrebni materijal ukoliko
krene sezona.

ZAKLJUCAK: UV jednoglasno donosi odluku da ie vi5ak u iznosu od, 235.974,80 kn,
utvrden na kraju 2020. godine, a koji je nastao od vlastitih prihoda, biti utro5en kako slijedi:

o 200.000,00 kuna zaplale zaposlenih
o 1.976,90 kuna namjenskih sredstava za restauraciju
o 33.997,90 kuna zanfuavu suvenira i namirnica za samoposluZne aparate

Prelazi se na detvrtu todku dnevnog reda.

Ad.4.
o Ravnateljica informira UV da je stigao dopis od Ministarstva kulture u svezi

glagoljskog zapisakojim su Dubrovadki muzeji obavjesteni, da Muzeji i galerije
Konavala posjeduju darovni ugovor kojim su stekli vlasniStvo nad glagoljskim
zapisom i da je u sklopu njihovog fundusa zaitilenkao kultumo dobro.
Ovo znadi da bi Dubrovadki muzeji sada trebali pokrenuti proceduru izludivanja ovog
predmeta iz svog fundusa, Sto ukljuduje dono5enje odluke na Strudnom vijedu i UV te
miSlj enj e Hrvatskog muzej skog vij e6a.

o S obzirom na informaciju da je zaposlenicima g.radaDubrovnika ispla6en dio regresa
2a2020. godinu, ravnateljica istide da je obavila razgovor s Upravnim odjelom za
kulturu, na kojem je istakla da bi to isto trebalo udiniti i zazaposlenike Dubrovadkih
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mtzeja. Dodaje da je reagirao i Sindikat djelatnika u kulturi grada Dubrovnika

reagirao te to isto traiio od Grada.

Predsjednik UV istide, da po njegoviin saznanjima Grad prikuplja podatke o broju

zaposlenika u ustamovama kulture te da planira isplatiti regres i njima.

o Ravnateljica obavjestava UV da bi se, iako su svi programi do sedmog mjeseca

stavljeni adact4u Dubrovadkim muzejima u mjesecu svibnju trebalo realizirati
planirano gostovanje izfoZbe DrZavnog arhiva uZadrl,,Napoleonova cesta u

Dalmaciji - doprinos francuske uprave u razvoju cestogradnje u Dalmaciji podetkom

19. stolje6a"
OvaizloZber, osim iznosa osiguranja predmeta od nekih 400 kuna, Dubrovadke muzeje

ne6e ko5tati niSta.

o Na pitanje dlanice UV Martina Brkovi6 da li je upla6en nesporni iznos na ime naknade

Stete u predmetu Krmek, zakojije UV na pro5loj sjednici dalo suglasnost, ravnateljica
odgovara daje isti uplaien.

. elan UV Pero Knego tpozoravada se u KneZevu dvoru opet upalio protupoZarni

alarm.
Predsjednik UV ga upu6uje da ova pitanja rjesava s ravnateljicom jer se radi o
pitanjima o kojima UV ne odluduje.
S obzirom da je ipak ovo redeno na dana5njoj sjednici UV, ravnateljica istide da Zeli

odgovoriti, te u nastavku obja5njava da se protupoZarni alarm u proteklih dvadesetak

dana upalio dva puta.

Odmah je pozvatafirma koja odrZava protupoZarni sustav (Lumiss) te su izvr5ili
pregled prostora i cijelog vatrodojavnog sustava. Pored njih je u kontrolu pozvani

Almel koji odrZava protuprovalni sustav. Utvrden je i uzrok problema, a to je kabel iz
kojeg je iscurila smeda masa koja je sluZila kao lubrikant prilikom postavljanja
instalacija. Osobe nadleZne za odrLavanje sustava su utvrdile da ovo ne predstavlja
nikakvu opasnost.
S obzirom na to da se ovo dogodilo na rasvjetnom tijelu u potkrovlju KneZeva Dvora
Tehnidki odjel Dubrovadkih muzeja je radi dodatne sigurnosti anulirao to rasvjetno
tijelo i kabel na kojem je problem nastao.
Pored togaje tehnidka odlel zaduLen da dovede elektridara koji 6e provjeriti sve kabele
i u sludaju potrebe predloZiti zamjenu istih.

. dlanica UV upoznaje UV s posudbom 7 predmeta, u svrhu njihovog izlaganjana

izlol.bi Journey to Unlcnown u Schallaburgu, Republika Austrija od 20.3. do kraja 1 1.

mjeseca.

Sjednica je zavr5ila u 10,00 sati.
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